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JAARVERSLAG 2024 BESTUUR VERENIGING DE BOERDERIJ    
Volgens de Statuten brengt het bestuur “zijn jaarverslag uit over de gang van zaken in de 

vereniging en over het gevoerde beleid.”   
Graag voldoen wij aan deze taak door kort in te gaan op onderstaande onderwerpen die 

binnen (en ook buiten) de Boerderij speelden in 2024.    
  

1. LEDEN   

De leden vormen de kern van de Boerderij. Zonder leden geen vereniging!  
   
Het ledenaantal lijkt zich te stabiliseren na enkele jaren met nogal wisselende aantallen. Die 

wisselingen werden waarschijnlijk veroorzaakt door COVID-19, de renovatie van het gebouw 

en het "opschonen” van de ledenadministratie in 2023.  
De ontwikkeling van de ledenaantallen naar de situatie per 31 december van het betreffende 

jaar:     
    2017  2018  2019  2020  2021  2022  2023  2024  
                    
Breugel   249  242  251  233  215  220  218  219 
Son   287  301  334  303  274  289  277  271 
Regio   138  143  147  128  116  145  143  147 
TOTAAL   674  686  732  664  605  654  638  637 

Verschil  - 3  +12  +46  -68  -59  +49  -16  -1 
  

2. BESTUUR  

De Algemene ledenvergadering (Alv) heeft op 4 april 2024 Hans Olsthoorn benoemd tot 

bestuurslid. Vervolgens heeft het bestuur hem op 18 april 2024 benoemd tot voorzitter.  
Hans volgde Pieter Wesselink op die vijf jaar voorzitter is geweest en zich niet herkiesbaar 

stelde. 
Het bestuur bedankt Pieter langs deze weg nogmaals voor zijn grote inzet en betekenis voor 

de Boerderij gedurende deze periode. Gelukkig blijft hij zich ook in de toekomst inzetten voor 

onze vereniging, onder andere als coördinator van de barcommissie.  
Het bestuur bestaat nu uit:   

• Hans Olsthoorn,   voorzitter   

• Jos ten Brink,    lid (projecten)  

• Jan Enderink,    lid (beheer)  

• Frans den Hengst,   secretaris  

• Jeroen van de Water,  penningmeester.   

  De bestuursvergaderingen vinden in principe maandelijks plaats.    
  

3. BEHEER  

In 2024 is het team beheer versterkt met twee nieuwe vrijwilligers: Herman Everard (per mei) 

en Jürgen Feuerriegel (per november).  
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We zijn heel blij dat er, ondanks de “krapte op de vrijwilligersmarkt”, nu een compleet en 

volwaardig team staat met een goede onderlinge taakverdeling.  
De samenstelling van het team beheer is nu:    

• Berdien van Dijk,   assistent penningmeester   

• Herman Everard,  incidentele verhuur  

• Jürgen Feuerriegel,                     PR-functionaris 

• André Kneepkens,   ledenadministratie   

• Trudy Netto,    activiteiten/ planning   

• Piet Pijnacker,   webmaster   

• Jan Rattink,    algemeen beheerder.   

   
De vergaderingen van het beheer vinden in principe om de zes weken plaats.  
Jan Enderink is voorzitter van de vergaderingen en in de regel wonen ook de andere 

bestuursleden de bijeenkomsten bij. Dit komt de interne communicatie ten goede.   
  

4. CLUBS/ ORGANISATIES   

Het aantal clubs/ organisaties dat in deze periode structureel gebruik heeft gemaakt van de 

faciliteiten van de Boerderij is als volgt:   
• Peildatum 1 januari 2024  :  64   

• Peildatum 31 december 2024 :  65  

Voor een overzicht van de clubs/ organisaties die dit betreffen verwijzen wij naar het aparte 

document “Activiteiten 2024”.    
  
N.B.: Niet meegeteld zijn activiteiten van externe huurders, die niet structureel gebruik 

maken van de Boerderij: de Kindervakantieweek (KVW), de Koningsdagactiviteiten, Breugels 

Festival, talloze vergaderingen.   
  

5. DE HUISKAMER VAN BREUGEL 

Uit onderzoek door Archipel Zorggroep onder senioren bleek dat in Breugel behoefte bestaat 

aan een sociale ontmoetingsruimte voor een praatje, koffie en een krantje op korte afstand 

van waar men woont.  
In Son zijn weliswaar tal van activiteiten, maar de afstand vormt voor velen een barrière.  
Het plan is daarom ontstaan om in de Boerderij een huiskamerfunctie te realiseren.  
Op 17 december vond de startbijeenkomst rond dit project plaats, in aanwezigheid van alle 

direct betrokken organisaties: de Boerderij, de LEVGroep, Archipel en de gemeente.  
Als doel van de huiskamer is geformuleerd:  
In de Deel van de Boerderij een veilige, kleinschalige en laagdrempelige ruimte te bieden 

waar mensen, met name uit de omgeving, op korte afstand naartoe kunnen om in 

ongedwongen sfeer een kopje koffie te drinken en contacten te leggen met andere inwoners.  
  
Bedoeling is dat de Deel gelijktijdig gebruikt kan blijven worden door de andere gebruikers 

van de Boerderij. Zo ontstaan wellicht nieuwe contacten tussen de diverse groepen.  
Het project wordt gestart met drie dagdelen per week, vooralsnog per 1 april 2025, met de 

intentie om verder uit te groeien. 
Voor het realiseren van het project is een poule van gastvrouwen/ -heren nodig.   
Mocht je vinden dat dit iets voor jou is, schroom niet en neem contact op met de voorzitter 

van het bestuur, Hans Olsthoorn. 
  

6. INVULLING MIDDENTERREIN  

Door de sloop van de Bongerd en de bouw van de nieuwe sporthal was het nodig het 

middenterrein tussen de Bongerd en de Boerderij opnieuw in te richten.  
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Om hier handen en voeten aan te geven is vanuit de Boerderij een werkgroep ingesteld 

bestaande uit Jos ten Brink, Jan Enderink, Herman Everard en Jan Rattink, aangevuld met 

Monique Schoemakers, landschapsarchitect.  
Regelmatig heeft de werkgroep overleg met de gemeentelijk projectmanager Breugel Bruist! 

Hij houdt de werkgroep op de hoogte van de ontwikkelingen en betrekt de werkgroep bij de 

concrete uitwerkingsplannen voor het terrein.  
Het bestuur heeft waardering voor de wijze waarop door de gemeente rekening is gehouden 

met de ideeën en op-/en aanmerkingen van de Boerderij. Zo wordt alsnog van een gepland 6 

meter breed fietspad over het terrein afgezien, wordt de wadi (water afvoer drainage en 

infiltratie) alsnog zodanig aangelegd dat deze bruikbaar blijft als tuin en als activiteitenruimte 

voor de Kinder Vakantie Week en voor Koningsdag en worden parkeerplaatsen aangelegd 

langs de Leeuwstraat. Helaas is onze suggestie van schuin-parkeren in de groenstrook aan 

de Asteroïdenlaan onbespreekbaar voor de gemeente in verband met de worteldruk.  
  

7. OVERLEG MET GEMEENTE  

In deze periode hebben diverse gesprekken plaatsgevonden tussen (vertegenwoordigers 

van het bestuur van) de Boerderij en de gemeente.  
De gemeente is eigenaresse van het gebouw en verstrekt de vereniging jaarlijks subsidie.  
De overleggen vonden in wisselende samenstellingen plaats met wethouder Jelle de Jong, 

de manager Domein Samenlening en de beleidsmedewerkster Sociaal Domein. Dit naast het 

al genoemde periodiek overleg met de projectleider Breugel Bruist!  
Onderwerpen die aan de orde kwamen waren onder andere: 

• De invulling van het middenterrein tussen de Bongerd en de Boerderij in verband met 

de bouw van de nieuwe sporthal 

• De plannen om een huiskamerfunctie in de Boerderij te realiseren 

• De eventuele samenwerkingsmogelijkheden met het Dommelhuis en Braecklant op 

het gebied van de beheerdersfunctie, waaronder het technische gedeelte van die 

functie. 

De gesprekken werden steeds in een plezierige sfeer en op een constructieve wijze gevoerd. 
  

8. STATUTEN/ HUISHOUDELIJK REGLEMENT  

De Boerderij heeft de zogenaamde ANBI-status (Algemeen Nut Beogende Instelling). Dit 

heeft met name bepaalde financiële voordelen.    
Vanwege de voorwaarden en eisen die de Belastingdienst aan een ANBI-instelling stelt en 

om te voldoen aan de (nieuwe) Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen was het 

noodzakelijk de statuten te wijzigen.  
Dat gebeurde in april 2023. In statuten worden de de belangrijkste afspraken rond een 

vereniging vastgesteld, zoals over het lidmaatschap, (taken) bestuur, verantwoordingsplicht, 

vergaderingen, besluitvorming. 
In het verlengde daarvan was het ook nodig ons huishoudelijk reglement aan te passen en af 

te stemmen op de nieuwe statuten.   
In zo'n reglement worden tal van zaken geregeld, met name wat betreft de dagelijkse gang 

van zaken.   
Het aangepaste reglement is op 4 april 2024 vastgesteld door de Alv. 
De statuten en het huishoudelijk reglement staan op onze website.  
  

9. INTEGRITEITSCODE EN VERTROUWENSPERSOON  

Het bestuur heeft in augustus de notitie “Integriteitscode en vertrouwenspersoon Vereniging 

De Boerderij” vastgesteld.  
Hierin wordt beschreven waar we voor staan wat betreft omgangsvormen, financiële 

vergoedingen, relatiegeschenken, en dergelijke. En hoe we handelen als de afspraken 

hierover overtreden worden.  
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Er was geen directe aanleiding voor deze notitie, maar het is goed dat als er wél iets gaat 

spelen, direct duidelijk is wat er moet gebeuren. 
Het bestuur heeft ook een vertrouwenspersoon aangesteld: de heer Cees Swinkels. Hij is 

ook vertrouwenspersoon bij het Catharinaziekenhuis.  
Medewerkers/ vrijwilligers en gebruikers van de Boerderij kunnen bij inbreuk op de 

integriteitscode een beroep doen op de vertrouwenspersoon. Het moet dan wel gaan over 

leden van het bestuur of van beheer, of over andere Boerderij-vrijwilligers.  
Verdere informatie over de rol en werkzaamheden van de vertrouwenspersoon en over zijn 

bereikbaarheid staan op onze website. 
  

10. BELEIDSPLANNEN  

Naast genoemde code heeft het bestuur deze periode nog enkele beleidsdocumenten 

vastgesteld: 
• Beleidsplan Vereniging de Boerderij Breugel 2024 (16 januari); 

Hierin legt het bestuur vast wat hij als zijn visie, missie en doelstellingen ziet voor de 

komende periode.  
• Beleidsplan vrijwilligers 2024 – 2025 (27 juni); 

Dit is een uitwerking van de vrijwilligersparagraaf in het (algemene) beleidsplan. Er 

wordt ingegaan op zaken rond vrijwilligers zoals werving, invulling taken, begeleiding, 

werkomgeving. Ook is van elke huidige vrijwilligersfunctie een profiel uitgewerkt 

waarin de werkzaamheden en de gevraagde kwaliteiten en criteria beschreven zijn.  
• Bestuursreglement Paracommerciële Instellingen (18 juli); 

In dit reglement zijn bepalingen opgenomen die verbandhouden met het schenken 

van alcohol in de Boerderij. 
• Beleidsplan Vereniging de Boerderij Breugel 2025 (9 december); 

Zelfde strekking als het beleidsplan over 2024. 
• Herverdeling Beheer & Organisatie van Vereniging De Boerderij (9 december); 

Deze notitie bevat een gedeeltelijke herschikking van taken. Taken die tot nu toe min 

of meer vanzelfsprekend toegedicht werden aan de dagelijks beheerder, wil het 

bestuur onderbrengen bij andere vrijwilligers.  
De documenten zijn terug te vinden op onze website. 

  
11. INFORMATIEBIJEEENKOMSTEN  

Op 18 en 28 november vonden (identieke) informatiebijeenkomsten plaats voor de 

activiteitenleiders en docenten. Doel van de bijeenkomsten was om hen te informeren over 

de diverse ontwikkelingen binnen de Boerderij en een veiligheidsinstructie te verzorgen; dit 

met het oog op eventuele calamiteiten in of rond de Boerderij.   
Het bestuur rekent het tot zijn verantwoordelijkheid adequaat invulling te geven aan de 

verplichting tot het geven van instructie. Daarom had het bijwonen van één van beide 

bijeenkomsten een verplicht karakter. 
Het is plezierig te kunnen constateren dat vrijwel iedereen gevolg gaf aan de uitnodiging.  
  

12. OPEN DAG  EN FESTIVAL 

Op 8 september vond een open dag plaats van de Boerderij, gecombineerd met de nieuwe 

activiteit “het Breugels Festival”, waarbij diverse bands op het buitenterrein optraden. De 

Bongerd organiseerde gelijktijdig in dezelfde omgeving een rommelmarkt.  
Het festival was -ook dankzij het mooie weer- geslaagd, evenals het buitengedeelte van de 

open dag.  
Het binnengedeelte trok weinig belangstelling. Bij de evaluatie is daarom afgesproken de 

volgende keer, zo mogelijk in 2025, dit laatste onderdeel achterwege te laten.  
  

13. WIST U DAT........  
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• De jaarlijkse schoonmaakactie van het gebouw op 6 januari 2024 werd gehouden? 

De ruimten er daarna, dankzij de inzet van vele vrijwilligers, weer blinkend uitzien!   

• In april eindelijk (!) het nieuwe AED-apparaat geplaatst is, buiten bij de veranda? In 

het najaar werd daarom een reanimatiecursus georganiseerd. Volgend jaar volgt er 

nog een cursus, speciaal bedoeld voor activiteitenleiders, docenten en leden van het 

team beheer en van het bestuur. 

• De Boerderij deelnam aan de Rabo Club Support actie 2024 en dit een bedrag van  

€ 820,49 opleverde? Dat is fors meer dan de € 454,65 het jaar daarvoor. De 

opbrengst is besteed aan de aanschaf van een nieuwe schrobmachine.  
• De schoonmaakproblemen uit 2023 gelukkig verleden tijd zijn en we nu een beroep 

kunnen doen op een vast schoonmaakteam, bestaande uit Betty, Dandy en Joke?  

We konden daardoor afscheid nemen van het aanzienlijk duurdere commerciële 

schoonmaakbedrijf.   
• We in augustus bij de gemeente een nieuwe Alcoholvergunning hebben aangevraagd 

om aan de landelijke en plaatselijke regelgeving te voldoen? We hebben begrepen 

dat de vergunning waarschijnlijk in maart 2025 verleend wordt.... 

• Het college van burgemeester en wethouders op 5 november een werkbezoek heeft 

gebracht aan de Boerderij? Na een presentatie over de Boerderij en na een 

rondleiding is met het bestuur gesproken over onze plannen om een Huiskamer te 

realiseren en over de mogelijkheden tot nauwere samenwerking op sommige 

gebieden met andere gemeenschapsvoorzieningen in ons dorp.  

• De Zonnekamer door de gebruikers van deze ruimte zelf werd schoongehouden in de 

periode dat we onvoldoende een beroep konden doen op onze schoonmaaksters? 

Waarvoor dank! 

• We sinds enkele maanden een digitale ideeënbus hebben, te vinden onderaan elke 

bladzijde van onze website? Je kunt daar suggesties voor de Boerderij kwijt en 

ontvangt altijd een reactie. 

• De stoelen in de Opkamer en in de hal zijn vervangen door gebruikte maar kwalitatief 

en uiterlijk prima andere exemplaren? 

• Plein Public in 2024 een zestal optredens van muziek- en zanggezelschappen heeft 

georganiseerd in de Loods, waaronder het afscheidsoptreden van de regionaal 

bekende groep “Maas”? De optredens worden in de regel goed bezocht, ook door 

niet-leden van de Boerderij, en worden zeer gewaardeerd. 

• De lampen in de veranda zijn vervangen door slimme “Boerderijlampen” die bij 

schemer aangaan? 

• Onze Brandmeldinstallatie jaarlijks wordt onderhouden door Mansveld Beveiligings-

techniek? En de maandelijkse inspectie plaatsvindt door Jan Enderink en Jos ten 

Brink, die daarvoor een specifieke cursus hebben gevolgd? 

• Biljartvereniging “De Losse Band” ons haar Jaarverslag 2024 heeft toegestuurd? We 

daaruit opmaken dat het een gezellige club is met veel belangstelling voor het wel en 

wee van de leden en er bovendien goede spelprestaties geleverd worden! 

  
Son en Breugel, 20 februari 2025.   
   
Het bestuur,   
   
Hans Olsthoorn, voorzitter       ……………………………………………...    
   
   
Jos ten Brink, lid (projecten)    ……………………………………………….   
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Jan Enderink, lid (beheer)        ……………………………………………….   
   
   
Frans den Hengst, secretaris  ……………………………………………….   
   

   
Jeroen van de Water, penningmeester ……………………………………………….   
 

 


